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Készült: Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi, Lakásügyi és
Közrendvédelmi Bizottsága 2022. október 25. napján tartott nyilvános üléséről.

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal kistanácskozó terme
Békés, Petőfi u. 2. sz. I. emelet

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint

Távolmaradását nem jelezte: Rácz Attila képviselő, bizottsági tag később érkezett

Balo2 Zoltán bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Megállapította,
hogy a bizottság határozatképes, mivel 7 főből 6 fő jelen van, így a nyilvános ülést megnyitotta.

Tár2y: Napirendi pont elfogadása és jegyzőkönyv hitelesítő megválasztása

Balo2 Zoltán bizottsági elnök: Szavazásra bocsátotta a meghívóban szereplő napirendi
pontokat azzal, hogy a bizottság üléséről készítettjegyzőkönyvet az elnök mellett Füredi János
bizottsági tag írja alá hitelesítőként.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 6fő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Ugvrendi, Lakásüjzyi és Közrendvédelmi Biottsája

129/2022. (X 25.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi
Bizottsága a 2022. október 25. napján tartott ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta
cl:

Nyilvános ülés:

1 . Tájékoztató törvényességi felhívásról
Előkészítette. Tárnok Lászlóné jegyző

dr. Bocskay Árpád aljegyző
2. Bejelentések

Zárt ülés:

1 . Tájékoztató a két ülés között megüresedett és bérbe adott önkormányzati lakásokról
Eló’készítette: Nánási Zsolt osztályvezető

2. Lejárt lakásbérleti szerződéssel kapcsolatos kérelmek elbírálása
Eló’készítette: Nánási Zsolt osztályvezető

Olláriné Csapó Anna ügyintéző

A bizottságjegyzőkönyv hitelesítőnek Füredi János bizottsági tagot választotta meg.

Napirend tárya: Tájékoztató törvényességi felhívásról

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. $ (1) bekezdésJ) pontja alapján.



Balo2 Zoltán bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat, amelyet az anyag
készítője nem kívánt szóban kiegészíteni. Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így
szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság az előterjesztést megtárgyalta,
azt ügyrendi vitára alkalmasnak találta és a határozat elfogadását javasolja a képviselő-
testületnek.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: őfő

- Megállapította, hogy a bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Ugyrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi Bizottsáj’a

130/2022. (X. 25.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzata Ügyrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi Bizottsága, az alábbi
határozati javaslatot elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Kormányhivatal törvényességi felhívásában
foglaltakat tudomásul veszi és felhívja a jegyzőt, hogy gondoskodjon a törvényességi
felhívásban foglalt hiányosságok legkésőbb 2022. december 3 l-ig történő megszüntetéséről.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Balogh Zoltán bizottsági elnök

Napirend tárgya: Bejelentések

Balo Zoltán bizottsági elnök: Gyarmati Sándor Úr készített egy listát a városban található
közlekedés szempontból veszélyes illetve módosításra szoruló csomópontokról, amit ki is
osztottunk az ülés elején. A későbbiekben megoldást kell találni arra, hogy ezek az állapotok
megszűnjenek. Továbbítjuk a tájékoztatót a Pénzügyi bizottsághoz, hogy tegyenek lépéseket a
megoldásra.

Megérkezett Rácz Attila képviselb bizottsági tag

Balo2 Zoltán bizottsági elnök: Van-e kiegészítése Gyarmati Sándor úrnak az írásbeli
tájékoztatásához, bizottsági tagok részéről kérdés, észrevétel, hozzászólás?

Molnár Gábor képviselő,bizottsági tag: Esetleg annyi, hogy legelőször azokat a helyeket
kellene, ahol a gyerekek járnak leginkább, ezeket a helyeket kellene orvosolni. Javaslom, hogy
ezeken a részeken kezdjük először.

Balo2 Zoltán bizottsági elnök: Próbáljunk valami sorrendet fel állítani ebben, illetve
Figyelembe kell vegyük, hogy milyen költségvetési vonzata van.

Gyarmati Sándor bizottsági tag: Mint előterjesztő, oda figyeltem arra is, hogy ne kerüljön
sokba az Onkormányzatnak az átalakítás. Van még valóban olyan hely, ahol a gyermekek
védelme nagyon fontos lenne. Ilyen például a Szentpálsor és Cseresznye utcai
gyalogátkelőhely, valamint a Szentpálsorról a kikanyarodás, ott ki kellene szélesíteni, ott meg
lehetne oldani egy kis betonozással, hogy szélesebb legyen, amikor le kanyarodunk a
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Malomasszonykert felé balra, a kikanyarodást szélesíteni lehetne, ezt is meg lehetne oldani egy
kis betonozással. Többször vannak itt polgárőrök is. A csabai úti gyógyszertár előtti gyalogos
átkelő hely is nagyon veszélyes helyen van. Záró vonal van festve. A szarvasi útoii azért is
jelöltük meg, mert a Bajza utcán, ahol az iskola van, az iskola forgalma megnövelte a területen
a gépkocsi forgalmat, ezért gondoltam ezt is megjelölni. Legtöbb baleset a Petőfi és Cseresznye
utca kereszteződésében van, legfőképpen akkor, ha nem működik a lámpa. A sárga jelzést
figyelmen kívül hagyják. Ki hajtanak a védett útvonalra, ebből adódóan, ha befordul a
Cseresznye utcára kisteher autóval, nem látja, hogy „Elsőbbség adás kötelező”, vagy
„Főútvonal vége” tábla van. Nagyszerű lerme, ha magasba, a lámpa tartóra egy „Alij ! elsőbbség
adás kötelező” táblát lehetne felrakni.

Balo2 Zoltán bizottsági elnök: Köszönjük a hozzászólást, továbbítjuk a Pénzügyi bizottsághoz.
Legyen erről határozat. A sövény miatt a sövény takarja a csaba felől jövőket.Tegnap
szembesültem ezzel. Barna ruhában, bele olvadva abba a sövénybe ott állt két gyerek, fel sem
tűnt. A szembe jövő fékezett, villogott, akkor vettem észre. Nagyon veszélyes.

Mivel további kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsájtotta a
Gyarmati Sándor által benyújtott és szóban kiegészített „Békés város balesetveszélyes
helyeiről” készült tájékoztató elfogadását és intézkedést.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 7fő

- A bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:

••Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Ujzyrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi Bizottsája

131/2022. (X 25.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzata Képviselő-testülete Ügyrendi, Lakásügyi és Közrendvédelmi
Bizottsága úgy határozott, hogy a Gyarmati Sándor polgárőr parancsnok, bizottsági tag által
összegyűjtött Békés város balesetveszélyes helyeiről benyújtott írásos tájékoztatót kiegészíti
azzal, hogy a Cseresznye és Szent Pál sor utcák kereszteződésének beláthatósága is kerüljön
felülvizsgálatra.

A fenti kiegészítéssel együtt, a bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatal műszaki osztályát, hogy
a határozat mellékletében szereplő javaslatokat vizsgálja meg és terjessze be a Pénzügyi és
Városfej lesztési Bizottság következő ülésére.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Balog Zoltán László bizottsági elnök

Mivel további bejelentés nem lévén a bizottság nyilvános ülését befejezettnek nyilvánította és
zárt ülést rendelt el, amelyről különjegyzőkönyv készült. Kérte, hogy csak azok maradjanak az
ülésteremben, akiknek arra a jogszabály lehetőséget biztosít.

K.m.f.

Balo Zoltán Füredi Janos
bizottsági elnök jkv. hitelesítő
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